

## Consulate General of India, Jeddah

### Haj Section

#### Notice

Proposals are invited from reputed Saudi Agencies/firms for the supply of Emergency Essential Medicines, Lifesaving drugs and Surgical equipment, Radiographic items & cold chain items , Chemicals and miscellaneous items to Indian Haj Medical Mission in Makkah for during Haj 2020 operations. From 1<sup>st</sup> zulqada 1441 H to 15<sup>th</sup> Moharram 1442 H.

These items should be as per standard of Saudi Health Ministry

Interested companies willing to supply the above in emergency situation as and when required **during Haj 2020 at Makkah** may submit their proposal clearly mentioning how much discount they will give on maximum retail price/ printed price of the item. in sealed cover envelope to Vice Consul(Haj), Consulate General Of India, Villa No-34, Behind - National Commercial Bank, Tahaliya Street, P.O. Box No- 952, Jeddah - 20421 (Telephone No. 663-9351) by 15<sup>th</sup> January 2020 till 17.00 hrs.

# القنصلية العامة للهند

## قسم الحج بجدة

### إعلان

يتم توجيه الدعوة إلى الشركات والوكالات السعودية المرموقة المعتمدة والمرخصة لشراء الأدوية الطارئة والأساسية وأدوية إنقاذ الحياة ومعدات الجراحة وعناصر التصوير الشعاعي ومواد سلسلة التبريد والمواد الكيميائية والمواد المختلفة للمكتب الطبي الهندي بمكة المكرمة خلال عمليات موسم حج 1441هـ (2020م) من 1 ذي القعدة 1441هـ الموافق 15 محرم 1442هـ-0

ويجب أن تكون هذه المواد حسب مواصفات وزارة الصحة السعودية.

يرجى من الشركات الراغبة في تموين المواد المذكورة أعلاه في الحالات الطارئة حسب وعند الطلب خلال موسم حج 1441هـ (2020م) بمكة المكرمة، تقديم عروضها مبينا فيها بوضوح مقدار الخصم الذي سيعطي إلى الحد الأقصى لسعر التجزئة/ السعر المطبوع للمادة في ظروف مختومة إلى نائب قنصل (الحج) بالقنصلية العامة للهند، فيلا رقم: 34، خلف البنك الأهلي التجاري، شارع التحلية، ص 0 ب رقم: 952، جدة-21421 (هاتف رقم: 6639351) خلال مدة أقصاها 15 يناير، 2020م حتى الساعة الـ 1700.